
Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 84/2024 

LXXXIV Sesja (nadzwyczajna) w dniu 18 kwietnia 2024  
Obrady rozpoczęto 18 kwietnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:50 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXXXIV sesję 

Głos zabrał Bogdan Pawlak Przewodniczący Polskiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów w Piasecznie, który podziękował radnym za dotychczasowe 
wsparcie. Następnie zwrócił się z prośbą, aby w nowej kadencji do Komisji Zdrowia i 
Polityki Społecznej na stałe wpisać sprawy senioralne. Podkreślił, że seniorzy chcą 
czynnie uczestniczyć w posiedzeniach komisji, gdzie będą mogli zapoznać radnych z 
potrzebami seniorów.  
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził 
kworum.  



Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił 
prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad: 
 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.188.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.190.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
 
3) Radny Łukasz Kamiński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projekt  
uchwały  
z pozycji nr 17 w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do 
podpisania porozumienia z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego linią 166 w roku 2024. Radny 
argumentował, że radni potrzebują więcej czasu na przeanalizowanie proponowanej 
trasy autobusu.  
Burmistrz przychylił się do wniosku zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad. 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.188.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 8.188.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 
2024 r.. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Wprowadzono w pkt. 19 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.190.2024 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 8.190.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 
2024 r 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 



Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Wprowadzono w pkt. 20 
 
3) Wniosek o zdjęcie projektu uchwały z poz. 17 w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia z Gminą Prażmów w sprawie 
powierzenia części zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego linią 166 w 
roku 2024. Radny argumentował, że radni potrzebują więcej czasu na 
przeanalizowanie proponowanej trasy autobusu. 
Głosowano w sprawie: zdjęcia projektu uchwały z poz. 17 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Projekt uchwały został zdjęty. 
 
 
2. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2024-2037 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę 
wynikającą ze zmian wprowadzonych autopoprawką do uchwały budżetowej. 
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2024-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę. 
AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 
1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 
18.04.2024 r. 



Wydatki bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 4270 IT 300 000,00 zł  

Zwiększa się wydatki na 
zakupie usług 
remontowych 
nawierzchni 
bitumicznych i poboczy 
w celu zapewnienia 
właściwego stanu 
technicznego dróg na 
terenie gminy 
Piaseczno, które w 
związku z 
niekorzystnymi 
warunkami 
atmosferycznymi w 
okresie zimowym, uległy 
dużej degradacji.  

Razem: 300 000,00 zł 0,00 zł 
 

       
 

Wydatki majątkowe       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT  190 000,00 zł 

ZADANIE: Obsługa 
trasy S7- drogi gminne                                                                                 
UZASADNIENIE: Na 
ww zadanie w roku 2024 
przeznaczono kwotę 
264 510 zł oraz w roku 
2025 kwotę 50 000 zł. 
Zabezpieczone środki 
finansowe w latach 2024 
i 2025 w łącznej kwocie 
są wystarczające do 
rozstrzygnięcia 
przetargu na 
projektowanie. W 
związku z 
zaplanowanym 
harmonogramem 
płatności wynikającym z 
terminów płatności 
umowy zwalnia się 
środki finansowe w roku 
2024 o kwotę 190 000 zł 
jednocześnie 
zwiększając środki 
finansowe w roku 2025 
o tę samą kwotę w celu 
wyłonienia Jednostki 
Projektowej i zawarcia 



umowy na 
projektowanie. Zmianie 
ulegają nakłady 
finansowe w rozłożeniu 
na lata. 

2 600 60016 6050 IDR  278 000,00 zł 

ZADANIE:  Układ dróg 
gminnych w Chyliczkach 
- Społeczna, 
Gwiaździsta, Słoneczna, 
Orzechowa                                                                                 
UZASADNIENIE: 
Zmniejsza się plan 
budżetu roku 2024 na 
przedmiotowym zadaniu 
w klasyfikacji 600 60016 
6050 o kwotę 278 000 
zł. 

3 600 60016 6050 IDR 278 000,00 zł  

ZADANIE: Ulica 
Polnych Kwiatów w 
Wólce Kozodawskiej                                                                                    
UZASADNIENIE: Z 
uwagi na konieczność 
wykonania robót 
dodatkowych na 
przedmiotowym 
zadaniu, które w roku 
2023 było realizowane 
jako zadanie 
jednoroczne, istnieje 
potrzeba utworzenia 
nowego przedsięwzięcia 
i zwiększenia planu 
wydatków na rok 2024 o 
kwotę 278 000 zł. Kwota 
ta wynika z wartości 
kosztorysu 
inwestorskiego.  

4 801 80101 6050 INW 500 000,00 zł  

ZADANIE: Szkoła 
Podstawowa w 
Jazgarzewie, ul. 
Szkolna 10 - budowa 
placu zabaw                                                                                 
UZASADNIENIE: W 
związku z tym, że 
najniższa złożona oferta 



przetargowa 
przewyższa środki 
zaplanowane w 
budżecie, wnioskuje się 
o zwiększenie środków 
finansowych w roku 
2024 w celu 
rozstrzygnięcia 
procedury przetargowej. 

5 801 80101 6050 INW 60 000,00 zł  

ZADANIE: Projekt i 
rozbudowa placu zabaw 
-SP Józefosław                                                                                  
UZASADNIENIE: W 
związku z tym, że 
najniższa złożona oferta 
przetargowa 
przewyższa środki 
zaplanowane w 
budżecie, wnioskuje się 
o zwiększenie środków 
finansowych w roku 
2024 w celu 
rozstrzygnięcia 
procedury przetargowej. 

6 900 90095 6050 INW  560 000,00 zł 

ZADANIE: 
Zagospodarowanie 
terenu przyległego do 
Parku im. Książąt 
Mazowieckich                                                                                 
UZASADNIENIE: 
Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków 
finansowych w roku 
2024 i przesunięcie 
kwoty 60 000 zł na 
zadanie: "Projekt i 
rozbudowa placu zabaw 
-SP Józefosław", a 
kwoty 500 000 zł na 
zadanie: "Szkoła 
Podstawowa w 
Jazgarzewie, ul. 
Szkolna 10 - budowa 
placu zabaw." 



 
 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 i uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku 

7 921 92118 6050 INW 150 000,00 zł  

ZADANIE:  Przebudowa 
i modernizacja budynku 
starej Plebanii w Parafii 
P.W. Św. Anny w 
Piasecznie wraz ze 
zmianą sposobu 
użytkowania na budynek 
muzealno - 
konferencyjny                                                                                
UZASADNIENIE: W 
związku z koniecznością 
wykonania zastępczego 
- usunięcia usterek, 
których Generalny 
Wykonawca do tej pory 
nie usunął i nie chce 
usunąć, wnioskuje się o 
zwiększenie środków 
finansowych w roku 
2024 o kwotę 150 000  
zł. Z gwarancji 
Należytego Wykonania 
Umowy Gmina 
Piaseczno jest wstanie 
uzyskać kwotę 98 000 
zł, pozostałą część 
może zostać uzyskana 
po założeniu sprawy w 
sądzie i otrzymaniu 
prawomocnego wyroku. 

Razem: 988 000,00 zł 1 028 000,00 zł 
 



Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała 
projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 i uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław III część I 
Dorota Krug, z Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 
5, 6 i 7. 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław III część I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław dla terenów zieleni 
publicznej 
Dorota Krug, z Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław dla terenów zieleni 
publicznej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 



Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności nieruchomości położonej w obr. 38 m.Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 7 do 14. 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 7 oraz od 16 do 18. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 
Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej w obr. 38 m.Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Ze względów formalnych głosowanie zostało powtórzone 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 
Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej w obr. 38 m.Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 47, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej 
część Placu Piłsudskiego 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 47, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej 
część Placu Piłsudskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 



Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej 
część Placu Piłsudskiego 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej 
część Placu Piłsudskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej część Placu 
Piłsudskiego 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej część Placu 
Piłsudskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 64, obr. 40 położonej w Piasecznie przy ul. Kilińskiego i 
ul.Wschodniej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 



zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 64, obr. 40 położonej w Piasecznie przy ul. Kilińskiego i 
ul. Wschodniej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu na część działki nr 97,obręb 41 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu na część działki nr 97,obręb 41 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu części działki oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 



NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu na część działki oznaczonej nr 1/3, obr. 37, m. Piaseczno położonej 
przy ul.Towarowej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
umowy najmu na część działki oznaczonej nr 1/3, obr. 37, m. Piaseczno położonej 
przy ul. Towarowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Piaseczno 
Ewa Witkowska, Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
lokalu użytkowego o powierzchni 15,91 m2, usytuowanego w budynku przy ul. 
Szkolnej w Piasecznie 
Ewa Witkowska, Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt 



uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego o powierzchni 15,91 m2, usytuowanego w budynku przy ul. Szkolnej 9 w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17. Uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do 
podpisania porozumienia z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego linią 166 w roku 2024  
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Tarczyn porozumienia 
o udzieleniu Gminie Piaseczno pomocy finansowej na realizację zadania 
polegającego na dowożeniu dzieci zamieszkujących na terenie Gminy Tarczyn do 
Szkoły Podstawowej im. Mieczysława Fogga w Złotokłosie 
Krystyna Łęcka, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, zreferowała projekt uchwały. 
Beata Walczak, przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Tarczyn porozumienia o 
udzieleniu Gminie Piaseczno pomocy finansowej na realizację zadania polegającego 
na dowożeniu dzieci zamieszkujących na terenie Gminy Tarczyn do Szkoły 
Podstawowej im. Mieczysława Fogga w Złotokłosie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.188.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 



Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.188.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.190.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 8.190.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 26 marca 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21. Zamknięcie sesji 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przypomniał o złożeniu oświadczeń  
majątkowych za rok 2023. Następnie pogratulował radnym, którzy zostali wybrani do 
kolejnej kadencji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 84 sesję o godz. 09.50. 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


